
برای توانمندسازی زنان سرپرست
خانوار اقدامات زیادی شد

درحوزه زنان و خانواده با قانون جوانی جمعیت و خانواده بیش از۲۷۰
هزار مادر خودرو گرفتند و قانون جامع جمعیت حمایت از خانواده و

جوانی جمعیت به خوبی اجرا شد.

دکتر فاطمه محمد بیگی ؛ نماینده مردم قزوین در مجلس یازدهم شورای
اسلامی و منتخب مردم در مجلس دوازدهم در آخرین روزهای نمایندگی
خود در مجلس یازدهم با خبرنگاران رسانه هادر قزوین نشست خبری
برگزار کرد و ضمن ارایه گزارش کار خود در طول چهار سال اخیر به
سوال های آنان پاسخ داد اگرچه بسیاری از خبرنگاران حاضر در این
برنامه از پاسخ های خانم دکتر قانع نشده و این بانوی نماینده از
این دسته از خبرنگان خواست تا نشست خبری اختصاصی با او داشته تا

بیش تر و بهتر پاسخ دهند.

دکتر محمد بیگی با اعتقاد به این که مجلس یازدهم اقتصادی ترین
مجلس بوده است؛ تاکید کرد: به اعتقادمن مجلس یازدهم ، اقتصادی
ترین مجلس بود و نگاهش به این موضوع جدی بود اما دشمنان با تحریم

ها اجازه ندادند کشور در مسیر عادی حرکت کند.

این بانوی نماینده در خصوص فعالیت های خود در حوزه زنان نیز به
خبرنگاران گفت: درحوزه زنان و خانواده برای توانمندسازی زنان
سرپرست خانوار اقدامات زیادی شد مثلا؛ درحوزه زنان و خانواده با
قانون جوانی جمعیت و خانواده بیش از۲۷۰ هزار مادر از شرکت های

تولید خودرو؛ خودرو گرفتند.

دکتر محمدبیگی تصریح کرد: ارتقا سطح معیشت و سلامت مادر و کودک، ۹
حمایت ویژه برای دختران مجرد و افزایش مرخصی زایمان از ۶ ماه به
۹ ماه بخشی از دستاوردهای قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت

در این دوره از مجلس بود.

وی ادامه داد: توجه به مسایل و مشکلات جانبازان بالای ۵۰ درصد،
قـانون ترمیـم و معـافیت مالیـاتی ایثـارگران، اصلاح قراردادهـای
بیمهای، خروج بنیاد شهید از بنگاه داری و بررسی شرکت های زیانده
در ایـن نهـاد انقلابـی، اقـدام بـرای دو برابـر شـدن تخـت هـای
بیمارستانی، راه اندازی دانشکده داروسازی، ورود برخی تجهیزات
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بیمارستانی از دیگر کارهای خوب انجام شده است.

این نماینده در ادامه در پاسخ به سوال خبرنگاران در خصوص ضعف
وزیران در دولت دکتر رییسی نیز گفت: من هم معتقدم که برخی از
وزرای دولت ضعیف هستند ؛ با این که رئیس ستاد آقای رییسی بودم
اما همان زمان رای به وزرای معرفی شده به چند وزیر رای منفی دادم

.

این بانوی نماینده تاکید کرد: با همه ارادتی که به دولت آقای
رییسی دارم اما در جایی که ببینم ضعیف عمل می شود با دولت تعارف
ندارم و حتما مطالبه گری خواهم کرد . اگر در استان هم مدیری ضعیف
عمل کند وارد عمل می شوم هرچند به این نکته معتقدم که باید مشکل
را حل و فصل کنیماما هرجا کم کاری مسئولان گزارش شود ؛با آن کم

کاری قطعا برخورد می کنیم.

این نماینده مردم در خصوص موافقت خود با سن بازنشستگی به
خبرنگاران رسانه هاگفت: درخصوص افزایش سن بازنشستگی بیش از۵۰
استاد دانشگاه و ده ها تشکل حمایت کردند . من بر این باورم که
اگر در بحث افزایش سن بازنشستگی حتی اگر ایرادی دارد می تواند
اصلاح شود .باید بپذیریم که افزایش سن سالمندی برای آینده نگران
کننده است که یکی از مهم ترین و اصلی ترین نگرانی ها ورشکستگی

صندوق های بازنشستگی است .

دکتر فاطمه محمد بیگی در پایان تصریح کرد: سعی کردم در مسئولیت
نمایندگی امانتدار باشم اما موافق برخی توییت زدنها و گفتگو در
فضای مجازی از سوی نیستم و معتقدم که باید بدون جنجال پاسخگوی
مردم و رفع مشکل آنان بود و به همین دلیل بیشترین گفتگوها را رو
در رو با رسانه ها و خبرنگاران را انجام دادم که باید اعلام کنم
از ابتدای کارم در مجلس یازدهم تا به امروز بیش از ۷ نشست خبری
با حضور خبرنگاران تمام رسانه ها در استان قزوین برگزار کردیم که

امیدوارم این همکاری تداوم یابد.
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